

# 成功的五步曲

## *5 Steps to Success*

**祷告：**不要忽略或小视祷告的地位。不祷告的人是没有能量的人。当你没有能量时，力量也匮乏，失败就不可避免。祷告为梦想插上翅膀：如果你想让梦想飞扬，祷告吧！

***Pray:*** *When power is absent, strength is absent too. It is prayer that gives wings to your dreams: if you want to make your dreams fly, give them the prayer edge.*



**梦想：**没有远景的生命，是个没有使命的生命。如果你知道自己去往何处，你已经在追梦的路上了。莫要径直扑向生活丢给你的任何东西——要知晓你想要什么，再追寻它。



***Dream:** If you know where you're going, you're already halfway there. Don't just jump at everything life throws at you—know what you want and pursue it.*



工作：恩典加上充份的准备，成功就此会诞生。换言之，辛勤工作。不要奢望不劳而获。

*Work: Success happens when grace meets preparedness—in other words, hard work. Don't expect a work-free walk to success.*





向他人学习：你不必重复他人的错误。

*Learn from others: You don't have to make the same mistakes others have made.*



**积极正向：**当你把你的信心以言语表达出来时，上帝就能把你的梦想变为事实。表达正向的想法，保持积极。

每天早晨，做5条正向宣告：

- 上帝永远与我同在，我必去我要去之处。
- 这苦难的时候必会过去，我将得胜。
- 我一直在学习。
- 我是上帝为着特别的目的造的不可或缺的工具。
- 上帝的爱永远不离开我。

***Be positive:*** When you put your faith into words, God can turn your dreams into reality. Stay positive by expressing positive thoughts.

*Five positive proclamations to make each morning:*

- *God is forever with me, so I will get where I need to go.*
- *This time of trouble will pass and I will overcome.*
- *I am constantly learning.*
- *I am an indispensable tool, created by God for a special purpose.*
- *I will never be lost to God's love.*

